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-------------------------------------------------------------------------------- 

河北省衛生健康委の 1月 5日発表によれば、2021年 1月 4日 0時～24時、河北省では新たに新型コロ

ナウィルス肺炎の現地確診症例 14例が増えたが、そのなかには石家庄市の 11例（2 例は無症状感染者か

ら確診症例に転じたもの）、邢台市の 3例（1例は無症状感染者から確診症例に転じたもの）が含まれて

いる。 

 

1月 4日 0時～24時、河北省では無症状感染者が 30例新たに増えたが、全て石家庄市から報告された

もの。 

 

1月 4日 24時までの時点で、河北省における確診症例は 19例（重型 2例、普通型 15例、軽型 2例）

となっている。 累計治癒退院患者数は 367例（海外からの輸入症例 34例含む）、累計死亡者数 6例とな

っているが、現地確診症例数累計は 358例、海外からの輸入症数例累計は 34例となっている。 今なお医

学観察中の無症状感染者は 40例。 

 

河北は全国唯一のハイリスク地区 
 

河北省衛健委サイトの 1月 4日情報には、国務院の新型コロナウィルス肺炎連合予防連合管理メカニズ

ムの「科学的区分と正確な予防管理」などの活動に関する要求に基づき、石家庄市藁城区増村鎮小果庄村

を 2021年 1月 5日よりハイリスク地区に指定したとある。 現時点では、石家庄市藁城区増村鎮劉家佐村

や邢台市南宮市天地名城小区、邢台市南宮市天一合院小区が中リスク地区に、 省内のその他地区は低リ

スク地区とされている。 

 

確診症例 14例の行動歴を公開： 多数が会食などの集いに参加 
 

石家庄確診症例 11例の詳細： 
確診症例１： 69歳女性、藁城区劉家佐村在住。2020年 12月 31日前の 14日間は、毎週火曜日と金曜

日の午前に藁城区南橋寨村に行き、午後小果庄村での活動に参加していたが、それ以外は外出なし。 

彼女は、2020年 12月 31日は在宅だったが、不快な症状が現れ； 2021年 1月 1日に家族で会食をした

が、1月 2日、両下肢に脱力感が現れたので、夫や娘、息子に付き添われて新楽市漢方医院に送られた。

PCR検査の結果陽性となり、1月 3日、120の陰圧救急車で石家荘市第五医院に転送された。 当日新型

コロナウィルス肺炎の無症状感染者と診断されたが、4日に確診症例に転じた（普通型） 

 

確診症例２： 65歳男性、藁城区小果庄村在住。 2020年 12月 31日前の 14日間は、毎週水曜日と金曜

日に夫婦で活動に参加していた。 2021年 1月 1日、夫婦に咳や頭痛などの症状が現れ、3日間続いた

が、期間中には外出はしていなかった。 1月 3日、全村で PCR検査が実施され、結果が陽性となり、当

日 120の陰圧救急車で石家荘市第五医院に転送された。 1月 4日、普通型の確診症例と診断された。 

 

確診症例３： 30歳女性、藁城区劉家佐村在住。 2020年 12月 17日～21日は終日在宅。12月 22日、

村にある市場に野菜や日用品を買いに出た。 12月 23日～24日は外出せず。25日、同村にある夫の実家

で父母姉妹と接触したが、その他は夫や息子と自分の店に居て外出せず。1月 3日の全村 PCR検査で、

結果陽性となり、当日 120の陰圧救急車で石家荘市第五医院に転送された。 1月 4日、普通型の確診症

例と診断された。 

 

確診症例４： 89歳女性、藁城区小果庄村在住。 2020年 12月 17日～27日の間、12月 20日と 27日午

後 2時から 4時まで次男とその妻と同村の活動に参加、それがいは自宅にいて外出せず。12月 28日から

2021年 1月 1日の間、自宅で過ごしており外出はせず。 1月 2日、脱力感や軽微な咳のため、次男の運

転する電動バイクで増村鎮にある中心衛生院で受診、当日入院治療に。1月 3日の PCR検査により陽性



となり、当日 120の陰圧救急車で石家荘市第五医院に転送された。 1月 4日、普通型の確診症例と診断

された。 

 

確診症例５： 66歳女性、藁城区小果庄村在住。 2020年 12月 17日～2021年 1月 3日の間、患者は村

から出ず。2020年 12月 20日と 27日は村での活動に参加。12月 30日～2021年 1月 1日、村の某クリニ

ックでの点滴を 3回受ける。 1月 2日午後、PCR検査で陽性となり、1月 3日夜の再検査でも陽性とな

ったため、1月 4日午前、陰圧救急車で石家荘市第五医院に転送され、当日普通型の確診症例と診断され

た。 

 

確診症例６： 55歳女性、藁城区小果庄村在住。 2020年 12月 20日～26日の間、患者は外出せず。12

月 27日、患者は徒歩で村での活動に参加し、約一時間後に活動が終了し、徒歩で帰宅した。 12月 28日

午前、電動自転車で空港北路付近にある某ホテルでの結婚式に参加したが、午後は外出をせず。12月 29

日～31日の間、患者は家にいて外出せず。 2021年 1月 1 日夕食後に頭痛と咳が出たため、電動自転車に

乗って村の医処にゆき処方を受けた。1月 2日に PCR 検査を受け、自宅隔離に入る。1月 3日、PCR検

査の結果陽性となり、当日陰圧救急車により石家庄市第五医院に転送され、1月 4日に普通型の確診症例

と診断された。 

 

確診症例７： 58歳女性、藁城区小果庄村在住。 2020年 12月 20日～26日の間、患者は外出せず。患

者は、長期間、村から約 1キロ離れたところにある某縫製工場に電動自転車で通勤していた。2020年 12

月 18日～19日は、北京から来た息子と義理の娘と一緒に過ごしたが、ずっと自宅にいた。 12月 20日～

30 日の間、ずっと自宅にいて外出はせず。 2021年 1月 1 日、自宅で石家庄市からきた娘と家で過ごす。

1月 2日、家人とともに付近の従妹の家に自家用車でゆき、結婚式に参加し、帰宅後に外出、夜 23時に

PCR検査を受ける。1月 3日、PCR検査の結果陽性となったため、当日 120陰圧救急車で石家庄市第五

医院に転送された。1月 4日、普通型の確診症例と診断された。 

 

確診症例８： 53歳女性、藁城区小果庄村在住。 2020年 12月 21日、24日、27日の夕方 4時から 6時

にかけて、南双井地区や北双井、東庄、馬頭舗等の地でローストダックを販売していた。12月 23日燕客

隆スーパーで買い物をし、12月 30日と 2021年 1月の二回、村の活動に参加したが、それ以外は在宅し

ており外出はせず。 2921年 1月 2日になり、めまいや頭痛が現れたが医者にはかからず、1月 3日、

PCR検査で陽性となり、当日陰圧救急車で石家庄市第五医院に転送された。1月 4日、普通型の確診症例

と診断された。 

 

確診症例９： 55歳女性、藁城区劉家佐村在住。 2020年 12月 11日～24日の間はずっと在宅しており

外出はせず。25日午前 6時に、義理の娘や孫娘とともにタクシーに乗って河北小児医院の呼吸器科にゆ

くが、正午 1時には新楽市医院に移送されて帰宅。 12月 26日午前に夫が運転する車で小果庄村の医務

室を受診し、4日間にわたり点滴を受ける。 12月 26日～31日は在宅しており外出はせず。 2021年 1月

1日夕刻、長女と義理の息子と高城地区広台園区の長女の家を訪問。1月 2日、長女と義理の息子が彼女

を高城北大街のクリニックに連れて行く。 1月 3日、藁城区人民医院を受診、当日 PCR結果が陽性とな

り、23時、陰圧救急車で石家庄市第五医院に転送された。1月 4日、重型の確診症例と診断された。 

 

確診症例１０： 66歳男性、藁城区小果庄村在住。 2020 年 12月 23日、のどの痛みが現れたが、薬の

服用はせず、病院受診もせず。 12月 24日～27日は、在宅しており外出はせず； 12月 28日空港北路の

某ホテルでの結婚式に参加。 12月 29日～2021年 1月 1 日は在宅しており外出はせず。 1月 2日、体調

不良により自分で薬を服用。 1月 3日、全村 PCR 検査で、結果陽性となり、当日 120 の陰圧救急車で石

家荘市第五医院に転送され、無症状感染者と診断されたが。 1月 4日、普通型の確診症例に転じた。 

 

確診症例１０： 44歳女性、藁城区小果庄村在住。 小果庄村在住の飼料工場で生産に従事していた。

2020年 12月 10日～24日、患者は毎日自宅から歩いて会社に通勤していた。 2020年 12月 25日～2021

年 1月 3日、病気を持つ母の看病のために会社を退職した。たまに近くのコンビニで食材を購入してい

た。 12月 28日、のどの痛みが現れたが受診も服薬もせず、2021年 1月 2日までの間、自宅にいて外出

はしていなかった。 1月 3日、全村 PCR 検査で、結果陽性となったため、その当日に陰圧救急車で石家

荘市第五医院に転送され隔離治療を受け、軽型の確診症例と診断された。 

 

ここに、多数の市民に対し、もし同様の時期や場所で、上記患者と共同の活動歴がある、或いは上述地



区の関連患者と最近接触があった場合には、居住地の郷鎮や街道（日本でいう町会のようなものです）に

報告をし、予防管理と PCR 検査に協力してほしいと注意喚起したい。 

 

邢台市確診症例 3例の詳細： 
確診症例１： 31歳女性、南宮市天一和院小区在住。3日に発表された無症状感染者だが、4日に確診

症例に転じたものだ。 活動履歴については昨日の発表を見よ。 

 

確診症例２： 53歳男性、南宮市鴻興小区在住。南宮市鳳岡農機具購入処で取次販売をしていたが、3

日に発表された確診症例２の同僚。 2020年 12月 21日、邢台新金山ホテルでの会議に車で赴き、26日と

27 日には南宮市新順風ホテルで食事をしていた。 28日南宮市天一ホテルでの会議に参加。 31日、車で

呉村郷甘狼に戻り葬儀に参加、この期間には華座スーパーにて買い物後に羊肉餡かけ麺店で食事。 2021

年 1月 3日集中隔離地での PCR 検査の結果陽性となり、4日、確診症例として診断された。 

 

確診症例３： 44歳男性、南宮市高村鎮石家庄村在住。南宮市鳳岡事務所員、3日に発表された確診症

例１の同僚。 2020年 12月 25日～26日、受験のため邢台第十九中学にゆき、27日～31日出勤している

が外出はしていない。 28日、南宮市永輝インプレッションに参加、オリジナルフレーバ―の料理店で食

事をしたが、2021年 1月 1日は在宅で外出はせず。 2日、南宮市の冀南長城医院や興和ホテルに行き、3

日には隔離地点で PCR検査の結果陽性となった。 4日に確診症例として診断された。 

 

ここに、多数の市民に対し、もし同様の時期や場所で、上記患者と共同の活動歴がある、或いは上述地

区の関連患者と最近接触があった場合には、居住地の郷鎮や街道（日本でいう町会のようなものです）に

報告をし、予防管理と PCR 検査に協力してほしいと注意喚起したい。 

 

河北医科大学第二医院確診症例の濃厚接触者 
1月 4日、灵寿県の新型コロナウィルス肺炎工作指導グループの交通検疫グループによる関連乗客の濃

厚接触者緊急調査に関する公告： 

 

2021年 1月 2日、河北省第二人民医院は、新型コロナウィルス肺炎患者 1例を確定診断したが、新型

コロナウィルス肺炎濃厚接触者の判定基準をもとに、省内で 1名の濃厚接触者が判定された。 この人

は、2020年 12月 31日、14時 43分に正定を出発し 15時 20分ごろに灵寿県のバスターミナルに灵寿に帰

着予定のバス「冀 AY9519」に乗車した。 16時 25分、灵寿から南営へのバス「冀 AY9519」に乗り換

え、17時 46分ごろに南営郷石猪口村に到着、下車している。 

 

『上述の乗客と同じバスに乗った乗客は、コロナウィルス肺炎の濃厚接触者と一緒にバスに乗ることで

感染リスクにさらされるという事実を考慮すると、あなたや他人の健康のため、すぐに村の委員会や社

区、郷鎮の政府に報告すると同時に直ちにサンキュー イン（尚客優快捷酒店）に行き隔離観察と PCR 検

査を受けてください。 同時に、上記バスに乗車していた人、その家族は暫時不要な外出をせず、自宅で

の隔離を意識的にする必要があります。発熱等の不快な症状が出た場合、直ちに管轄の衛生健康部門に連

絡をしてください』 

 

https://www.sohu.com/a/442520609_120640988 
 

 

The trajectory of new cases in Hebei is opened! The only high-risk area in the 

country is Hebei! 
Sohu www.sohu.com 2021-01-05 10:38 Source: Sohu Jilin 

-------------------------------------------------------------------------------- 

According to the anouncement of Hebei Provincial Health Commission on January 5, from 0:00 to 24:00 on 

January 4, 2021, 14 new diagnosed cases of novel coronavirus pneumonia in Hebei Province, of which 11 cases were 

reported in Shijiazhuang City (2 cases were converted from a case of asymptomatic infections to diagnosed case), and 

Xingtai City reported 3 Cases (1 case of asymptomatic infection was converted to a diagnosed case). There were no 

new deaths and no new suspected cases. 

 

From 0:00 to 24:00 on January 4, 30 new cases of local asymptomatic infections were reported in Hebei Province, 

all were reported by Shijiazhuang City. 

https://www.sohu.com/a/442520609_120640988


 

As of 24:00 on January 4, Hebei Province has 19 diagnosed cases (2 severe, 15 normal, and 2 mild cases), a total 

of 367 cured and discharged cases (including 34 cases imported from abroad), and a total of 6 deaths, a total of 358 

diagnosed local cases and 34 imported cases were reported. 40 cases of asymptomatic infection are still under 

medical observation. 

 

Hebei, the only high-risk area in the country 
 

News from Hebei Provincial Health Commission website on January 5, shows In accordance with the State 

Council’s requirements for scientific division and precise prevention and control of the joint prevention and control 

mechanism for COVID-19, starting from January 5, 2021, Xiaoguozhuang Village, Zengcun Town, Gaocheng 

District, Shijiazhuang City, will be adjusted to a high-risk area. Currently, Liujiazuo Village, Zengcun Town, 

Gaocheng District, Shijiazhuang City, Tiandi Mingcheng Community, Nangong City, Xingtai City, and Tianyiheyuan 

Community, Nangong City, Xingtai City, are medium-risk areas. The rest of the province is a low-risk area. 

 

The trajectory of the 14 diagnosed cases was opened to public; many did have participated 
in the gathering activities 

 

Details of 11 confirmed cases in Shijiazhuang: 
Diagnosed case 1: Female, 69 years old, currently living in Liujiazuo Village, Gaocheng District. 14 days before 

December 31, 2020, every Tuesday and Friday, went to Nanqiaozhai Village in Gaocheng District in the morning and 

Xiaoguozhuang Village in the afternoon to participate in activities. The rest of the time, stay at home without going 

out. She was at home on December 31, 2020 and had symptoms of discomfort; on January 1, 2021, she had a family 

dinner, and her lower limbs were weak on January 2, and she was accompanied by her husband, daughter, and son by 

car to Xinle Traditional Chinese Medicine Hospital for treatment. The nucleic acid test result was positive and was 

transferred to the Fifth Hospital of Shijiazhuang City by a 120 negative pressure ambulance on January 3. A person 

diagnosed with asymptomatic infection of new coronary pneumonia on the same day. Turned to a confirmed case 

(common type) on the 4th. 

 

Diagnosed case 2: Male, 65 years old, currently living in Xiaoguozhuang Village, Gaocheng District. In the 14 

days before December 31, 2020, the patient and his wife participated activities in the village every Wednesday and 

Friday. On January 1, 2021, both the patient and his wife developed cough, headache and other symptoms, which 

lasted until January 3, during which time they did not go out at home. On January 3, the whole village had a nucleic 

acid test and the result was positive. On the same day, it was transferred to the Fifth Hospital of Shijiazhuang City by 

a 120 negative pressure ambulance. He was diagnosed as a confirmed case (common type) on January 4. 

 

Diagnosed case 3: Female, 30 years old, currently living in Liujiazuo Village, Gaocheng District. From 

December 17 to 21, 2020, She stayed at home and did not go out. On December 22, she went to the village market to 

buy vegetables and daily necessities. From December 23 to 24, she was staing at home. On the 25th, she returned to 

her parents' home in the village to meet with his parents and sister. The rest of the time, he stayed in his own store 

with her husband and son, and did not go out. On January 3, the result of the whole village's nucleic acid test was 

positive, and was transferred to the Fifth Hospital of Shijiazhuang City by 120 negative pressure ambulance that day. 

On January 4, it was diagnosed as a confirmed case (common type). 

 

Confirmed case 4: Female, 89 years old, currently living in Xiaoguozhuang Village, Gaocheng District. From 

December 17, 2020 to December 27, 2020, she went to the village with her second son (diagnosed case 2) and second 

daughter-in-law from 2pm to 4pm on December 20 and 27, respectively, and stayed home without going out at other 

times. From December 28 to January 1, 2021, she stayed at home without going out. On January 2, the patient was 

sent to the Zengcun Town Central Hospital by her second son on an electric bicycle due to fatigue and mild cough, 

and was admitted to the hospital on the same day. The nucleic acid test was positive on January 3, and was transferred 

to the Fifth Hospital of Shijiazhuang City by a 120 negative pressure transfer vehicle on the same day. On January 4, 

it was diagnosed as a confirmed case (common type). 

 

Diagnosed case 5: Female, 66 years old, currently living in Xiaoguozhuang Village, Gaocheng District. From 

December 17, 2020 to January 3, 2021, the patient has not left the village. She went to the village to participate in 

activities on December 20 and 27, 2020. From December 30 to January 1, 2021, got infusion at a clinic in the village 

for 3 days. The nucleic acid test result was positive in the afternoon of January 2nd, and the re-examination result was 

still positive on the evening of January 3rd. On the morning of January 4th, the negative pressure ambulance went to 

the No. 5 Hospital of Shijiazhuang City. The case (common type) was diagnosed that day. 



 

Diagnosed case 6: Female, 55 years old, currently living in Xiaoguozhuang Village, Gaocheng District. The 

patient did not go out at home from December 20 to 26, 2020. On December 27, the patient went to the village to 

participate in the activity, staying for about 1 hour, and then returned home on foot. On the morning of December 28, 

she went to a hotel near Airport North Road to attend the wedding by an electric bike, but did not go out in the 

afternoon. The patient did not go out at home from December 29 to 31. After dinner on January 1, 2021, due to 

headache and cough, she rode an electric bike to the village doctor's office to get medicine. Nucleic acid sampling 

and home isolation were conducted on January 2. The nucleic acid test result became positive on January 3, and was 

transferred to the Fifth Hospital of Shijiazhuang City by a negative pressure ambulance that day. The confirmed case 

(common type) was diagnosed on January 4. 

 

Diagnosed case 7: Female, 58 years old, currently living in Xiaoguozhuang Village, Gaocheng District. The 

patient has been working in a sewing factory about 1 km away from the village for a long time, riding an electric bike 

to and from get off work every day. From December 18th to 19th, 2020, she accompanied her son and daughter-in-

law who returned from Beijing at home, but did not go out at home. From December 20th to 31st, I stayed home 

without going out. On January 1, 2021, she accompanied her daughter who returned from Shijiazhuang at home. On 

January 2nd, she took a private car with her family to attend the wedding at her cousin's house in a nearby village. 

After returning home, she went out. Nucleic acid testing was performed at 23:00 that night. The nucleic acid test was 

positive on January 3, and was transferred to the Fifth Hospital of Shijiazhuang City by a 120 negative pressure 

ambulance that day. On January 4, it was diagnosed as a confirmed case (common type). 

 

Diagnosed case 8: Female, 53 years old, currently living in Xiaoguozhuang Village, Gaocheng District, arriving 

at Nanshuangjing, Beishuangjing, Dongzhuang, Matoupu at 4pm-6pm on December 21, 24 and 27, 2020 respectively 

Roast duck is sold at first shops and other places. She went to Yankelong Supermarket for shopping on December 23, 

and went to the village twice to participate in activities on December 30 and January 1, 2021. The rest of the time was 

at home without going out. On January 2, 2021, she developed dizziness and headache, and did not see a doctor. The 

nucleic acid test result was positive on January 3, and she was transferred by a negative pressure ambulance to 

Shijiazhuang Fifth Hospital on the same day. A confirmed case (common type) was diagnosed on January 4. 

 

Diagnosed case 9: female, 55 years old, currently living in Liujiazuo Village, Gaocheng District. From 

December 11 to 24, 2020, she stayed at home and did not go out. At 6 am on the 25th, she took a taxi from the village 

with my daughter-in-law and granddaughter to the Respiratory Department of Hebei Children's Hospital. At 12 noon, 

she was transferred to Xinle City Hospital and returned home. On the morning of December 26, his lover drove him 

to the Xiaoguozhuang Village Medical Clinic for treatment, and received an infusion for four days. She did not go out 

at home from December 26 to 31. On the evening of January 1, 2021, the eldest son-in-law drove her to the eldest 

daughter's home in Guangtai Garden District, Gaocheng District. On January 2, the eldest daughter and son-in-law 

drove her to the Gaocheng North Street Clinic. On January 3, he went to Gaocheng District People's Hospital for 

treatment. The nucleic acid test result was positive that day. At 23:00, he was transferred to Shijiazhuang Fifth 

Hospital by a negative pressure ambulance. A confirmed case (severe) was diagnosed on January 4. 
 

Diagnosed case 10: Male, 66 years old, currently living in Xiaoguozhuang Village, Gaocheng District. He 

developed sore throat symptoms on December 23, 2020. During this period, he did not take medicine and did not see 

a doctor. He did not go out at home from December 24th to 27th. On December 28th, he attended a wedding at a 

hotel on North Airport Road. Not going out at home from December 29 to January 1, 2021. Self-medicated on the 

evening of January 2 due to feeling unwell. On January 3, the whole village had a nucleic acid test and the result was 

positive. On the same day, the patient was transferred by a 120 negative pressure ambulance to Shijiazhuang Fifth 

Hospital. The patient was diagnosed as an asymptomatic infection. On January 4, he was converted to a confirmed 

case (common type). 

 

Diagnosed case 11: female, 34 years old, currently living in Xiaoguozhuang Village, Gaocheng District. She is 

engaged in mechanical production of feed at Xiaoguozhuang Village Feed Factory. From December 10-24, 2020, the 

patient walked from home to get off work every day. From December 25, 2020 to January 3, 2021, she resigned in 

order to take care of her sick mother at home. Occasionally go to the nearby convenience store to buy groceries. On 

December 28, though she had a sore throat, she did not see a doctor, did not take medicine, and did not go out staying 

at home until January 2, 2021. She got nucleic acid test in the village on January 3, the result was positive. On the 

same day, she was sent to Shijiazhuang City's Fifth Hospital by a negative pressure ambulance for isolation and 

treatment, where she was diagnosed as a confirmed case (light type). 

 

We hereby remind the general public that if there are the above-mentioned common activity tracks at the same time 

and place or have recently contacted relevant personnel in the above-mentioned areas, please report to the towns, 



towns and streets where you live as soon as possible, and cooperate with prevention and control management and 

nucleic acid testing. 

 

Details of 3 diagnosed cases in Xingtai City: 
Diagnosed case 1: Female, 31 years old, a resident of Tianyihe Hospital in Nangong City, who was an 

asymptomatic infection announced on the 3rd and converted to a diagnosed case on the 4th. See yesterday's 

announcement for the action track. 

 

Diagnosed case 1: Female, 31 years old, a resident of Tianyihe Hospital in Nangong City, who was an 

asymptomatic infection announced on the 3rd and converted to a diagnosed case on the 4th. See yesterday's 

announcement for the action track. 

 

Diagnosed case 2: Male, 53 years old, engaged in distribution work at the Fenggang Agricultural Machinery 

Purchase and Distribution Office of Nangong City, a resident of Hongxing District, Nangong City, and a colleague of 

the diagnosed case 2 announced on the 3rd. On December 21, 2020, he drove to Xingtai New Jinshan Hotel to 

participate in the meeting, and had dinner at the Xinshunfeng Hotel in Nangong City on the 26th and 27th. 

Participated in the meeting at Tianyi Hotel in Nangong City on the 28th. On the 31st, he drove back to Ganlangzhong 

in Wucun Township to attend the funeral. During the period, he went to Huazuo Supermarket for shopping and 

mutton noodle restaurant for dinner. On January 3, 2021, the nucleic acid test was positive at the centralized isolation 

point. The confirmed case was diagnosed on the 4th. 

 

Diagnosed case 3: Male, 44 years old, employee of Fenggang Office in Nangong City, resident of Shijiazhuang 

Village, Gaocun Town, Nangong City, colleague of confirmed case 1 announced on the 3rd. Go to Xingtai No. 19 

Middle School to take the test on December 25-26, 2020, and go to work on 27-31 without going out. On the 28th, I 

went to Yonghui Impression, Nangong City, to participate in the event. I had dinner at the original flavor restaurant. I 

did not go out at home on January 1, 2021. On the 2nd, I visited the South Jinan Great Wall Hospital and Xinghe 

Hotel in Nangong City. On the 3rd, the nucleic acid test was positive at the isolation point, and the confirmed case 

was diagnosed on the 4th. 

 

We hereby remind the general public that if there are the above-mentioned common activity tracks at the same time 

and place or have recently contacted relevant personnel in the above-mentioned areas, please report to the towns, 

towns and streets where you live as soon as possible, and cooperate with prevention and control management and 

nucleic acid testing. 

 

Anxious to find a close contact of diagnosed cases in the Second Hospital of Hebei Province 
Lingshou County's Announcement by the Traffic Quarantine Team of the Leading Group for Response to the Novel 

Coronavirus Pneumonia Epidemic Situation on the urgent search for close contacts with the relevant passenger cars 

On January 4th: 

 

On January 2, 2021, the Second People’s Hospital of Hebei Province diagnosed a patient with pneumonia infected 

by novel coronavirus. According to the criteria for determining close contacts of the new coronavirus pneumonia, a 

close contact in our county was determined. On December 31, 2020, he took the “Ji AY9519” bus that is Zhengding 

to Lingshou at 14:43, and return to Lingshou County Passenger Transport Station at 15:20. At about 16:25, transfer to 

the “Ji AKX907” bus from Lingshou to Nanying, and get off at Shizhukou Village, Nanying Township at about 17:46. 

 

There are passengers who are in the same bus as the above-mentioned passenger car. Given that you are at risk of 

being infected with someone who is in close contact with the new coronavirus-infected pneumonia, For the health of 

you and others, please report to the village committee, community or township government as soon as possible, and 

immediately go to Thankyou Express Hotel for isolation medical observation and nucleic acid testing. At the same 

time, please do not go out for the time being with the family members of the passengers in the above bus, and 

consciously isolate yourself at home. If you have fever or other uncomfortable symptoms, please contact the health 

department of the jurisdiction immediately. 

 

 

：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：： 以下は中国語原文 ：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：： 

河北新增病例行动轨迹公开！全国唯一高风险地区在河北！ 
搜狐 www.sohu.com 2021-01-05 10:38 来源： 搜狐吉林 

-------------------------------------------------------------------------------- 



据河北省卫生健康委 1 月 5 日通报，2021 年 1 月 4 日 0—24 时，河北省新增 14 例本地新型冠状病毒肺炎

确诊病例，其中石家庄市报告 11例（2 例为无症状感染者转为确诊病例），邢台市报告 3例（1例为无症状感

染者转为确诊病例）。无新增死亡病例，无新增疑似病例。 

 

1月 4日 0—24时，河北省新增 30例本地无症状感染者，均为石家庄市报告。 

 

截至 1 月 4 日 24 时，河北省现有确诊病例 19例（重型 2 例、普通型 15例、轻型 2 例），累计治愈出院病

例 367例（含境外输入 34例），累计死亡病例 6例，累计报告本地确诊病例 358例、境外输入病例 34例。尚

在医学观察无症状感染者 40例。 

 

全国唯一高风险地区，在河北 

 

河北省卫健委网站 1 月 5 日消息，根据国务院应对新冠肺炎联防联控机制关于科学划分、精准防控等工作

要求，自 2021年 1月 5日起，将石家庄市藁城区增村镇小果庄村调整为高风险地区。目前，石家庄市藁城区

增村镇刘家佐村、邢台市南宫市天地名城小区、邢台市南宫市天一合院小区为中风险地区。全省其他地区均

为低风险地区。 
 

14例确诊病例行动轨迹公开，多人曾参加聚集活动 
 

石家庄 11 例确诊病例详情： 

确诊病例 1：女，69岁，现住藁城区刘家佐村。2020年 12 月 31日前 14天，每周二、周五上午去藁城区南

桥寨村、下午到小果庄村参加活动，其余时间居家未外出。2020年 12月 31日居家，曾出现不适症状；2021

年 1 月 1 日家庭聚餐，1 月 2 日出现双下肢无力后由其丈夫、女儿、儿子陪同自驾车送至新乐市中医医院就

诊。核酸检测结果呈阳性，1月 3日由 120负压救护车转运到石家庄市第五医院。当日诊断为新冠肺炎无症状

感染者。4日转为确诊病例（普通型）。 

 

确诊病例 2：男，65岁，现住藁城区小果庄村。2020年 12 月 31日前 14天，患者和妻子每周三、五到本村

参加活动。2021 年 1 月 1 日患者与妻子均出现咳嗽、头痛等症状，持续至 1 月 3 日，期间居家未外出。1 月

3日，全村核酸检测，结果呈阳性，当日由 120负压救护车转运至石家庄市第五医院。1月 4日诊断为确诊病

例（普通型）。 

 

确诊病例 3：女，30岁，现住藁城区刘家佐村。2020年 12 月 17日至 21日一直居家未外出。12月 22日去

本村集市买菜和日常用品，12 月 23至 24日居家未外出。25 日回本村父母家与其父母妹妹接触，其余时间一

直与丈夫、儿子在自家门店居住，未外出。1月 3日全村核酸检测中结果呈阳性,当日由负压救护车转运至石

家庄市第五医院。1月 4日，诊断为确诊病例（普通型）。 

 

确诊病例 4：女，89 岁，现住藁城区小果庄村，2020 年 12 月 17 日至 2020 年 12 月 27 日期间，分别于 12

月 20 日和 27 日下午 2 点至 4 点与二儿子（确诊病例 2）及二儿媳到本村参加活动，其他时间一直居家无外

出。12 月 28 日至 2021 年 1 月 1 日期间一直居家未外出。1 月 2 日患者因乏力、轻微咳嗽由二儿子骑电动车

送增村镇中心卫生院就诊，当日收入院治疗。1月 3日核酸检测阳性，当日由 120负压转运车转运至石家庄市

第五医院，1月 4日诊断为确诊病例（普通型）。 

 

确诊病例 5：女，66 岁，现住藁城区小果庄村。2020 年 12 月 17 日至 2021 年 1 月 3 日，患者一直未出本

村。2020年 12月 20日和 27日曾前往本村参加活动。12月 30日至 2021年 1月 1日在本村某诊所输液 3天。

1月 2日下午核酸检测结果呈阳性，1月 3日晚复检结果仍呈阳性，1月 4日上午，由负压救护车到石家庄市

第五医院，当日诊断为确诊病例（普通型）。 

 

确诊病例 6：女，55岁，现住藁城区小果庄村。2020年 12 月 20日至 26日患者居家未外出。12月 27日患

者步行前往本村参加活动，停留约 1小时，结束后步行返回家中。12月 28日上午骑电动车到机场北路附近某

酒店参加婚礼，下午未外出。12月 29日至 31日患者居家未外出。2021年 1月 1日晚饭后因头痛和咳嗽，骑

电动车前往本村村医处拿药。1 月 2日进行核酸采样并居家隔离。1月 3日核酸检测结果呈阳性，当日由负压

救护车转运至石家庄市第五医院。1月 4日诊断为确诊病例（普通型）。 

 



确诊病例 7：女，58 岁，现住藁城区小果庄村。患者长期在距离本村约 1 公里某缝纫厂上班，每日骑电动

车上下班。2020 年 12 月 18 日至 19 日在家陪同由京回来的儿子儿媳，居家未外出。12 月 20 日至 31 日一直

居家未外出。2021 年 1 月 1 日在家陪同由石家庄回来的女儿。1 月 2 日与家人一同乘私家车前往附近村表妹

家参加婚礼，返回家中后外出，当晚 23时进行核酸检测筛查。1月 3日核酸检测检测呈阳性，当日经 120负

压救护车转运至石家庄市第五医院。1月 4日，诊断为确诊病例（普通型）。 

 

确诊病例 8：女，53岁，现住藁城区小果庄村，分别于 2020年 12月 21日、24日和 27日晚 4点-6点至南

双井、北双井、东庄、马头铺等地卖烤鸭。12 月 23 日去燕客隆超市购物，12 月 30 日和 2021 年 1 月 1 日两

次去本村参加活动，其余时间居家未外出。2021 年 1 月 2 日出现头晕、头痛，未就诊，1 月 3 日核酸检测结

果呈阳性,当日由负压救护车转运至石家庄市第五医院。1月 4日诊断为确诊病例（普通型）。 

 

确诊病例 9：女，55 岁，现住藁城区刘家佐村。2020 年 12 月 11 日至 24 日，一直居家未外出。25 日早上

6点与儿媳妇、孙女乘坐本村出租车到河北省儿童医院呼吸科就诊，中午 12点转诊到新乐市医院后返回家中。

12 月 26 日早上其爱人自驾车带其到小果庄村医务室就诊，输液四天。12 月 26 日至 31 日居家未外出。2021

年 1 月 1 日晚大女婿自驾车带其到藁城区广泰花园小区大女儿家，1 月 2 日大女儿及女婿自驾车带其到藁城

北大街诊所就诊，1月 3日到藁城区人民医院就诊，当日核酸检测结果呈阳性，于 23时由负压救护车转运至

石家庄市第五医院。1月 4日诊断为确诊病例（重型）。 

 

确诊病例 10：男，66岁，现住藁城区小果庄村，2020年 12月 23日出现咽痛症状，期间未吃药，未就诊。

12 月 24日至 27日居家未外出；12月 28日到机场北路某饭店参加婚礼。12月 29日至 2021年 1月 1日居家

未外出。1月 2 日晚因感不适自行服药。1月 3日全村核酸检测，结果呈阳性，当日由 120负压救护车转运至

石家庄市第五医院，诊断为无症状感染者，1月 4日转为确诊病例（普通型）。 

 

确诊病例 11：女，34岁，现住藁城区小果庄村。在小果庄村饲料厂从事机械生产饲料工作。2020年 12月

10-24日，患者每天从家步行至单位上下班。2020年 12月 25日至 2021年 1月 3日，辞职回家照顾生病的母

亲。偶尔去附近的便利店买菜。12月 28日，出现咽痛，未就诊、未服药，期间至 2021 年 1月 2日居家未外

出。1月 3日在本村核酸检测筛查，结果呈阳性。当日由负压救护车送往石家庄市第五院隔离治疗，诊断为确

诊病例（轻型）。 

 

在此提醒广大市民，如果在相同时间、地点有以上共同活动轨迹或近期接触过上述地区相关人员的，请第

一时间向居住地乡镇、街道报告，配合做好防控管理和核酸检测。 

 

邢台市 3例确诊病例详情： 

确诊病例 1：女，31岁，南宫市天一和院小区居民，为 3 日公布的无症状感染者，4日转为确诊病例。行动

轨迹见昨日公告。 

 

确诊病例 2：男，53 岁，南宫市凤岗农机采购经销处从事经销工作，南宫市鸿兴小区居民，为 3 日公布的

确诊病例 2 的同事。2020 年 12 月 21 日驾车到邢台新金山宾馆参加会议，26 日、27 日曾在南宫市新顺风酒

店就餐。28日在南宫市天一酒店参加会议。31日驾车回吴村乡甘狼冢参加葬礼，期间到华座超市购物，到羊

肉烩面饭馆就餐。2021年 1月 3日在集中隔离点检测核酸呈阳性。4日诊断为确诊病例。 

 

确诊病例 3：男，44岁，南宫市凤岗办事处职工，南宫市高村镇石家庄村居民，为 3日公布的确诊病例 1的

同事。2020年 12月 25-26日到邢台第十九中学参加考试，27—31日上班未外出，28日到南宫市永辉印象参

加活动，原味鲜饭店就餐，2021年 1月 1日居家未外出，2 日曾到过南宫市冀南长城医院、兴和饭店，3日在

隔离点核酸检测呈阳性，4日诊断为确诊病例。 

 

在此提醒广大市民，如果在相同时间、地点有以上共同活动轨迹或近期接触过上述地区相关人员的，请第

一时间向居住地乡镇、街道报告，配合做好防控管理和核酸检测。 

 

河北急寻省二院确诊病例密接者 

1 月 4 日，灵寿县应对新型冠状病毒肺炎疫情工作领导小组交通检疫组关于急寻相关客车同车密切接触者

的公告： 

 



2021年 1月 2日，河北省第二人民医院确诊一名新型冠状病毒感染的肺炎患者，根据新冠病毒肺炎密切接

触者判定标准，判定我县一名密切接触者，于 2020年 12月 31日乘坐 14：43分正定到灵寿的冀 AY9519号客

车，约 15：20 分回到灵寿县客运车站。约 16:25 分转乘灵寿到南营的冀 AKX907 号客车，约 17:46 分到南营

乡石猪口村下车。 

 

有乘坐上述客车同车的乘客，鉴于您与新型冠状病毒感染的肺炎密切接触者共乘，有感染的风险，为了您

和他人的健康，请第一时间到村委会、社区或乡镇政府进行报备，并立即到尚客优快捷酒店做好隔离医学观

察、核酸检测。同时请以上客车的同乘人员家人都暂时不要外出，自觉居家隔离，如有发热等不适症状，也请

立即与辖区卫生健康部门联系 

 

来源|观察者网综合河北卫健委、国家卫健委等 

 
20210105E 河北新規症例の行動歴を公開！ 全土で唯一の高リスク地区に！（捜狐） 


